
1. Aanleiding

De fractie SP Leidschendam-Voorburg heeft het college op 1 augustus 2022, op grond 
van artikel 32 van het Reglement van Orde voor de gemeenteraad Leidschendam-
Voorburg, een aantal schriftelijke vragen gesteld over het Heuvelhonk. Door middel 
van deze raadsbrief beantwoordt het college de vragen van de fractie SP 
Leidschendam-Voorburg.

2. Inhoudelijke uiteenzetting

Onlangs is het Heuvelhonk (Burgemeester Sweenslaan 6) in de wijk ‘De Heuvel’ 
gesloopt. De berichtgeving geeft de SP-fractie aanleiding tot het stellen van een aantal 
vragen. Hieronder worden de betreffende vragen en de beantwoording daarvan door 
het college weergegeven:
 

1) Wat gaat er met de locatie van Heuvelhonk gebeuren? Zijn er 
ontwikkelingen in voorbereiding of gepland?
Het pand het Heuvelhonk, bestaande uit 3 portokabin units, was aan het 
einde van de technische levensduur. Na de sloop van het pand is het perceel 
met gras ingezaaid. Vooralsnog is in het ruimtelijk streefbeeld sprake van een 
groenvoorziening. 

2) Wat is de status van (mogelijke) ontwikkelingen?
Indien de gemeente een aanvraag voor deze locatie ontvangt wordt deze 
getoetst aan het vastgestelde beleid (o.a. het bestemmingsplan en de 
vastgestelde bouwstenen ter voorbereiding op de Omgevingsvisie) en 
actuele behoeften. Deze kunnen bijvoorbeeld gesignaleerd worden binnen 
het programma Sterk voor Noord. Wanneer een idee (of ‘initiatief’) goed 
aansluit en voldoende urgentie heeft kan besloten worden om te 
onderzoeken of het mogelijk gemaakt kan worden. 
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3) Huisartsen hebben aangegeven zich op de locatie van Heuvelhonk te 
willen vestigen? Zijn deze berichten bij de gemeente bekend?
Ja, de gemeente heeft in gesprekken met een groep huisartsen vernomen 
dat er een wens ligt om de locatie aan te kopen om er een praktijkruimte te 
realiseren. 
Daarop is de locatie van het Heuvelhonk onderzocht door de gemeente. 
Gezien het onder 1. genoemde streefbeeld is het vestigen van een 
huisartsenpraktijk echter niet gewenst op deze locatie. Dit is ook aan de 
huisartsen medegedeeld. 

4) Hoe kijkt de gemeente naar de vestiging van een huisartsenpraktijk op 
de locatie van Heuvelhonk of elders in De Heuvel? 
Het college is bereid om, indien er een concreet initiatief voor een locatie 
binnen de gemeente is, de haalbaarheid hiervan te onderzoeken. Zie verder 
de beantwoording bij de vragen 1 en 3.
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